

**Fjordskolen**  
Åbjerg 8B  
6340 Kruså

7376 6733  
fjordskolen@aabenraa.dk

## Referat skolebestyrelsesmøde den 25. oktober 2022

Tirsdag den 25. oktober 2022 kl. 17.00 – 19.30  
Fjordskolen, Åbjerg 8b, 6340 Kruså

Tilstede:

- |                     |   |   |
|---------------------|---|---|
| • Signe<br>Jacobsen | • Inge Ryborg Lund<br>• Helle Cornett<br>• Lis Johansen<br>• Martina Klaus<br>Lindholdt | • Karina Nicolajsen<br>• Betina Julius<br>Pedersen<br>• Jens Boddum |
|---------------------|---|---|

Fraværende:

- Tanja Larsen
- Gitte Jepsen

Dagsorden

1.	<b>Velkommen</b> Afbud fra Tanja Larsen og Gitte Jepsen	
2.	<b>Budgetopfølgning</b> Alt i alt er der god balance i budgettet.  Der forventes et overskud på ca. 1,2 mio.	Bilag 1
3.	<b>Godkendelse af tidsplan for budget 2023</b>  tidsplanen - godkendt	Bilag 2
4.	<b>Ansættelse af en afdelingsleder mere</b>  Der er et ønske om at ansætte en leder mere for at sikre at vi lykkes og kan holde kvaliteten. Bestyrelsen bakker op omkring ønsket. Ledelsen kan gå i gang med en processen.	
5.	<b>Orientering om genhusning og reovering</b> Lige før efterårsferien blev der flyttet "materiel" - det er lykket og eleverne er nu kommet godt i gang. Betina er i Felsted 2 dage om ugen. der er flyttet 35 elever og 18 medarbejdere. Forældrerepræsentant i skolebestyrelsen fortæller at det har være en god og informativ proces.  Renoveringen i forhold til fase 1 går efter planen.	

	<p>Der er lige blevet lagt fjernvarme ind og koblet på i efterårsferien.</p> <p>Pt. er vi udfordret på plads</p> <p>Vi er nu gået i gang med planlægningen af fase 2</p>	
6.	<p><b>Prioritering af skolebestyrelsens arbejde med at udarbejde principper</b></p> <p>Der udsendes bilag med overblik over hvilke principper, der skal laves. Enkelte er udarbejdet. Et bud kunne være at starte med:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Lejrskole</li> <li>- Organisering af elevråd</li> <li>- Værdiregelsæt</li> <li>- SFO</li> </ul>	
7.	<p><b>Orientering</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Bestyrelsesformand <ul style="list-style-type: none"> <li>- hvorfor er vores hjertestarter ikke offentlig tilgængelig - de er kun tiltænkte til vores elever / personale</li> </ul> </li> <li>• MED-udvalg: <ul style="list-style-type: none"> <li>- der har været "stor flyttedag" - det er gået godt. Der er blevet lavet en trivselsmåling - den bliver mulighed for at få indblik i den.</li> </ul> </li> <li>• Øvrige medlemmer - der har været dialogmøde. Der var mange emner - det var spændende at deltage.</li> <li>•</li> <li>• Skolens ledelse - der har været et par opsigelser, vi er ved at kigge på, hvordan vi organiserer det. Det er en lærer og en pædagog. Der kommer revisitation i dec. Man har som forældre krav på indsigt i hvordan beslutningsgrundlaget er truffet. Status vil derfor blive udsendt til orientering til forældrene, der er mulighed tilføjes og inddragelse.</li> </ul>	
8.	<p><b>Evt.</b></p> <p>Fotografering - er der mulighed for at få en et andet "firma" til fotografering. PUNKT til næste møde - Vi undersøger om der er andre, der kan løfte opgaven.</p> <p>Kørslen er pt. i udbud - tilbuddene bliver åbnet på torsdag - der gives besked, når det må offentliggøres.</p>	